
  

Protokół z RDK /XVI / 2016 , Posiedzenia Rady Dzielnicy Kośminek które odbyło 
się 28 listopada 2016  godz. 18:00, przy ul. Bukowej 17. 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady Dzielnicy. 

Posiedzenie zostało otwarte przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Kośminek Joannę 
Jabłońską. Sprawdzono listę obecności stwierdzono qworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

Ilość obecnych członków rady 11 osób (godz. 18.) 
Jeden gość – Dariusz Grudzień  

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. Zmieniono porządek posiedzenia o punkty: 

Zmiany w punktach nr 9 i 11 podjęcie Stanowiska 
Usunięcie punktu nr 8 
Przegłosowano wnioskiem formalnym o rozszerzenie porządku  o punkt: 
- Przegłosowanie i podjęcie uchwały w sprawie złożonego wniosku o odwołanie z 

pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Dzielnicy Kośminek p. Joanny Jabłońskiej 
na podstawie wniosku złożonego i podpisanego przez Mariusza Kasprzaka, Mariusza 
Bańki, Ireny Wyrwas, Kazimiery Romaniuk i Agnieszki Wójtowicz. 

Głosowanie: 
- 4 osoby za przyjęciem punktu (Kasprzak M., Mazurek B., Wyrwas I., Romaniuk K.) 
- 7 osób przeciwko wniesieniu w porządek obrad w/w punktu (Panczenko K., Aftyka T., 

Grylak G., Jabłońska J., Mazuś A., Stepaniuk M., Rozpendowski M.)  
- 0 osób wstrzymało się  
Mazurek B. i Romaniuk K. – wypowiedzi agresywnie wykrzykiwała stosując 

pomówienia, wobec Przewodniczącej Rady – mówiąc ogólnikowo i emocjonalnie,  nie 
mając  żadnych dowodów idących za tymi słowami.  

Pan Kasprzak i Pani Mazurek werbalnie domagali się wniesienia  w porządek 
posiedzenia punktu o odwołanie Przewodniczącej. 

Pomimo że większość Rady była przeciwna wniesieniu punktu w porządek posiedzenia, 
Przewodnicząca podjęła decyzje o wniesieniu  punktu.  

Przyjęcie rezygnacji z pełnienia funkcji Vice Przewodniczącego Rady Dzielnicy 
Kośminek przez p. Barbarę Mazurek, przez przegłosowanie i podjęcie uchwały w tej 
sprawie. 

Rada Dzielnicy Kośminek 

Ul. Bukowa 17, 20-353 Lublin 
Adres do korespondencji:  
Urząd Pocztowy Lublin, Skr. Poczt. Nr 153, 20-374 Lublin 



Przegłosowano nowy porządek posiedzenia 
- 7 osób za przyjęciem porządku (Panczenko K., Aftyka T., Grylak G., Jabłońska J., Mazuś 
A., Stepaniuk M., Rozpendowski M.)  
- 0 osób wstrzymało się  
- 0 przeciw 
 4 osoby nie podjęło udziału w głosowaniu za przyjęciem nowego porządku 
posiedzenia, mimo obecności na sali (Kasprzak M., Mazurek B., Wyrwas I., 
Romaniuk K. – osoby które żądały rozszerzenia posiedzenia – nie zagłosowały) 

 

3. Przegłosowanie i podjęcie uchwały w sprawie złożonego wniosku o odwołanie z 

pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Dzielnicy Kośminek p. Joanny Jabłońskiej 

na podstawie wniosku złożonego i podpisanego przez Mariusza Kasprzaka, 

Mariusza Bańki, Ireny Wyrwas, Kazimiery Romaniuk i Agnieszki Wójtowicz. 

Przegłosowano wnioskiem formalnym głosowanie ma się odbyć w sposób jawny 
 
Podczas gdy Pani Przewodnicząca Joanna Jabłońska podjęła wyjaśnienie sytuacji i 

rozpatrzenie wniesionego wniosku o odwołanie z funkcji Przewodniczącej RDK-  

cztery osoby (obecne) które napisało i podpisało wniosek przeciwko jej osobie 

opuściły sale posiedzenia, wychodząc i poniżając Przewodniczącą RDK stwierdzili że: 

„pani Jabłońska Joanna nie ma prawa do wypowiadania się” i że „my nie będziemy 

tego słuchać”, „jak sobie chce to może sama sobie obradować” wypowiedzi te zostały 

skomentowane przez pozostałych członków jako absurd oraz stwierdzono że nikt 

tak naprawdę nie wie o co chodzi tym osobom z wyrażaniem aż takiej wrogości i 

nienawiści do p. Przewodniczącej RDK. 

 

Cztery osoby opuściły posiedzenie. Stwierdzono brak qworum na posiedzeniu pozostało 7 osób  

Z powodu braku qworum nie rozpatrzono wniosku. 

4. Przyjęcie rezygnacji z pełnienia funkcji Vice Przewodniczącego Rady Dzielnicy 

Kośminek przez p. Barbarę Mazurek, przez przegłosowanie i podjęcie uchwały w tej 

sprawie. 

Z powodu braku qworum nie przyjęto rezygnacji. 

5. Udzielenie głosu gościom obecnym na posiedzeniu. Sprawy wniesione. 

Nie było dodatkowych spraw wniesionych. 

Gość obecny na posiedzeniu Pan Dariusz Grudzień, który nie jest mieszkańcem Dzielnicy Kośminek – 

stwierdził ze nie ma żadnych spraw do wniesienia na posiedzenie. 

  



6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia RDK z dnia 27 września 2016. 

Przekazano protokół z poprzedniego posiedzenia do zapoznania się z treścią. 

Na posiedzenie wróciły osoby które wcześniej wyszły z sali,  

do posiedzenia dołączył spóźniony pan Mariusz Bańka. 

11 osób - Ilość członków obecnych na posiedzeniu, stwierdzono qworum. 

Przegłosowano przyjęcie protokołu z dnia  27 września 2016 
7 osób za przyjęciem protokołu 
4 osoby – przeciwko przyjęciu  
1 osoba – wstrzymała się 

7. Informacja o działalności Zarządu Dzielnicy w okresie 27.09.2016 – 30.11.2016 

Uczestniczyłem na 3 posiedzeniach Rady Miasta 
Spotkano się ze wszystkimi dyrektorami szkół na dzielnicy 
W  ostatni czwartek każdego miesiąca pełnie dyżur w radzie od 18-19 
Uczestniczyliśmy na ślubowaniu uczniów 
Posprzątano w radzie 
Stwierdzono brak dokumentacji Zarządu, brak wniosków z rezerwy celowej 
Kasprzak nie rozliczył się do dnia dzisiejszego ze swojej działalności, nie oddał  
dokumentacji, ani kluczy do rady i do skrzynki pocztowej. Poinformowano że ze skrytki 
pocztowej zaginęły powiadomienia awizo. 
Rozdysponowano pozostałą rezerwę celową 

8. Rozdzielenie pozostałej rezerwy celowej za 2016 rok 

Na 2016 rok z rezerwy celowej z 129 tyś pozostało 26 tyś do rozdysponowania na 
inwestycje na Kośminku. 
Przekazano informacje że co roku Przewodniczący Zarządu M. Kasprzak pozostawiał 
nierozdysponowane środki ok 20-25 tyś z rezerwy celowej na koniec roku 
kalendarzowego.  
Środki te były dzielone przez Radę na szkołę w której pracuje tj. na Zespół szkół 
Energetycznych.  
Członkowie Rady nigdy nie byli poinformowani dlaczego środki które co roku były 
podzielone na początku roku,  w niektórych przypadkach były to fikcyjne dyspozycje) 
nie były rozpisane wnioskami.  
Ze względu na to że publiczne środki finansowe podlegają procedurom przetargowym a 
które wymagają ok. 3 m-cy, środki powinny być rozdysponowane maksymalnie do 
października każdego roku. Jednostki budżetowe miasta jakimi są szkoły posiadają progi 
zamówień publicznych, które pozwalają na wydatkowanie takich kwot poprzez tryb 
zamówień ofertowych, mogą wydatkować w/w kwoty w przeciągu kilku dni. 
Rada postanowiła rozdysponować 26 tys z rezerwy celowej, w dwóch wariantach, przez 
głosowanie (11 głosów za; 0-głosów przeciw i 0 głosów wstrzymujących się) 
następująco 

 1 wariant: 
10 tys. na ogrodzenie placu przy ul. Skrzynickiej 
10tys.  na ZSE – przy ul. Długiej 
6 tys. – na SP nr 32, przy ul. Tetmajera 

 2 wariant: 
20 tys.  na ZSE – przy ul. Długiej 
6 tys. – na SP nr 32, przy ul. Tetmajera 
 

Notatka z 06.12.2016 – zrealizowano - 1 wariant  



9. Podjęcie uchwały - Zaopiniowanie propozycji wprowadzenia kontraruchu 

rowerowego na ulicach znajdujących się na terenie dzielnicy Kośminek – na wniosek 

ZDiM w Lublinie.  

Przeprowadzono głosowanie: 

5 osób było za podjęciem Uchwały,  

1 osoba – wstrzymała się , 

5 osób – było przeciw , Nie rozstrzygnięto podjęcia uchwały. Nie podjęto uchwały. 

 Jedna osoba opuściła posiedzenie – Pani M. Stepaniuk, pozostało 10 osób na posiedzeniu 

10. Podjęcie stanowiska - Zaopiniowanie projektu aktualizacji Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Lublina na lata 2016 – 2030 wraz z jego prognozą oddziaływania 

na środowisko – na wniosek Prezydenta Miasta Lublin.  – Punkt został wykreślony 

z porządku posiedzenia. 

11. Podjęcie stanowiska – w sprawie umocnienie bardzo wąskiego i zapadniętego 

brzegu rzeki Czerniejówki na odcinku od - mostu na wysokości ul Reja - do mostu – 

przejście (nr działki 104) między ogródkami działkowymi a stacją MPWIK – na 

terenie Kośminka. 

S-8/XVI/2016 

Przeprowadzono głosowanie: 

5 osób było za podjęciem Stanowiska  

2 osoby – wstrzymała się od Głosu za podjęciem stanowiska  I. Wyrwas, K. Romaniuk 

1 osoba była przeciw (M. Kasprzak) 

2 osoby nie brały udział w głosowaniu (Bańka M. i B. Mazurek) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania/namalowania przejścia dla pieszych na 

wysokości ulicy Wyzwolenia 111 i 120 przy przystanku nr 3332 Skrzynicka 02 .  

 S-9/XVI/2016 

0 Przeprowadzono głosowanie: 

10 osób było za podjęciem Stanowiska  

0 osób – wstrzymało się od Głosu  

0 osób – była przeciw 

13. Podjęcie uchwały w sprawie modernizacji wiaduktów wykonywanych przez PKP – 

wykonanie oświetlenia w ciągach pieszych pod wiaduktami na ul M. Majdanka i ul. 

Wolskiej.  S-10/XVI/2016 

9 osób - było za podjęciem Stanowiska  

1 osoba – wstrzymała się od Głosu  

0 osób – była przeciw 

 

14. Omówienie Projektów Budżetu Obywatelskiego 

W budżecie Obywatelskim zgłoszono projekty  od p. Grzegorza Grylaka, Kamila Panczenko 

oraz Mariusza Kasprzaka.  

Przeprowadzono dyskusje podsumowującą działania w ramach tego projektu. 

  



15. Sprawy bieżące i organizacyjne, oświadczenia, wolne wnioski, informacje 

Mariusz Bąńka wystąpił o udostępnienie frekwencji poszczególnych  radnych  na 

posiedzeniach dzielnicy Kośminek. 

Członkowie  Rady DK– Kasprzak M., Bańka M., Wyrwas I., Kazimiera Romaniuk, Dec 

Agnieszka - nieobecna na posiedzeniach -  ponownie złożyli wniosek o odwołanie 

Przewodniczącej Rady dzielnicy Kośminek – w którym zawarto poniżające i obrażające 

godność osobistą sformułowania wobec Przewodniczącej Rady Dzielnicy. Sformułowane 

Zarzuty nie dotyczą jej społecznej pracy na rzecz dzielnicy i Rady a jedynie godzą w jej 

osobiste i prywatne sprawy. 

Przewodnicząca oświadczyła że na podstawie wpisów na fejsbooku, sms-ów które zostały 

wysłane od p. Kasprzaka i pism o odwołanie i skarg w  których poniżana jest jej godność, 

oraz poruszane są jej osobiste sprawy, wtrącanie się w jej prywatne życie, nagabywanie 

sąsiadów na nią, a nawet ingerowanie w szkolne jej dziecka, założy sprawę cywilną w 

Sądzie wobec Kasprzaka, Wyrwas, Romaniuk, Bańce i pani Wójtowicz -  osób które 

publicznie nawołują do nienawiści wobec niej i jej rodziny oraz rozpowszechniają 

pomówienia na temat Przewodniczącej w śród mieszkańców.  

 

Przekazano członkom RDK informacje oraz kopie stanowiska, które Przewodniczący 

Zarządu Kasprzak Mariusz podjął samowolnie dotyczące newralgicznego tematu 

przedłużenia ulicy Garbarskiej, które sporządził  na druku firmowym Przewodniczącej Rady 

Dzielnicy z jej danymi, a sma pod tym samowolnym stanowiskiem się podpisał. 

Zgłoszono, że występuje problem z przejazdem przez skrzyżowanie ul. D. Męczenników 

Majdanka  i ul. Sulisławickiej – długi czas oczekiwania przy wyjeździe z ulicy Sulisławickiej i 

tworzący się b. duży korek. Prośba o zgłoszenie tej sytuacji do wydziału ruchu drogowego. 

 

16. Zakończenie posiedzenia 

Posiedzenie zostało zakończone o godzinie 20:20 


